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عیسی کلانتری : اصفهان به دنبال حق آبه ی خود از دولت باشد

جلسه ی کارگروه کمیته ی آب اتاق بازرگانی اصفهان با حضور عیسی کلانتری دبیرکل خانه ی کشاورز ایران و دبیر ستاد

نجات دریاچه ی ارومیه برگزار شد

رئیس کمیسیون کشاورزی ،آب و محیط زیست اتاق بازرگانی اصفهان : به دنبال همسویی استراتژیک همه ی ذی نفعان زاینده رود هستیم

دکتر حمیدرضا قلمکاری رئیس کمیسیون کشاورزی ،آب و محیط زیست اتاق بازرگانی اصفهان در این جلسه گفت : نظرات و راهنمایی های دکتر کلانتری در ایجاد " ستاد نجات

زاینده رود از سرآب تا پایاب " بسیار تاثیر گذار بوده است و به همین خاطر ما امروز شاهد نتایج قابل لمس در فرایند تشکیل این ستاد هستیم .

دکتر قلمکاری حل مشکلات حوضه ی آبریز زاینده رود را منوط به داشتن همسویی استراتژیک همه ی ذینفعان این حوزه و دوری از تعصبات و ضدیت های استانی دانست و

تصریح کرد : با استفاده از سرمایه های اجتماعی و شفاف سازی در مسائل این حوضه ی آبریز می توان بر مشکلات فائق آمد .

وی با بیان اینکه کمیسیون کشاورزی،آب و محیط زیست اتاق بازرگانی اصفهان از فرهیختگان و نخبگان برای حل معضلات کشاورزی محیط زیستی و آبی استفاده می کند گفت :

نظرات و پیشنهادات دکتر کلانتری به عنوان رئیس خانه ی کشاورز ایران و دبیر ستاد نجات دریاچه ی ارومیه می تواند ما را در انتخاب مسیر صحیح و کوتاه یاری کند .

دکتر کلانتری : اصفهان به دنبال حق آبه ی خود باشد و مسائل داخلی سایر استان ها را ورق نزند

دکتر عیسی کلانتری با بیان اینکه امروز تمام نقاط کشور با بحران آب روبه رو است اظهار داشت : عبور رودخانه ی زاینده رود از میان کلانشهر اصفهان و خشک شدن آن سبب شده

تا بحران آب در این استان بیشتر از استان های دیگر کشور به چشم بیاید .

وی با بیان اینکه میزان آب های تجدید پذیر کشور از 132 میلیارد متر مکعب در سال 1344 به 88 میلیارد متر مکعب در سال های اخیر رسیده است گفت : زمانی در پر قو

خوابیده بودیم و گمان می کردیم که منابع آبی زیادی داریم اما اکنون آب های تجدید پذیر ما به 88 میلیارد مترمکعب رسیده که بر اساس عرف بین المللی تنها 40 درصد از این

آب را می توانیم استفاده کنیم .

دبیر ستاد نجات دریاچه ارومیه اضافه کرد : اگر 60 درصد آب های تجدید پذیر کشور را هم مورد استفاده قرار دهیم سالیانه بیش از 56 میلیارد مکعب آب نخواهیم داشت .

وی با تاکید بر اینکه فاجعه ی خشکسالی در همه ی استان های کشور مشهود است گفت : به عنوان مثال در مشهد چاه های عمیق و نیمه عمیق خشک شده و ورودی سد دوستی

نیز به دلیل فعالیت های کشور افغانستان در سال گذشته به صفر رسیده است .

دکتر کلانتری ادامه داد : مردم اصفهان نیز باید بپذیرند که آبی برای انتقال های بین حوضه ای به این استان وجود ندارد و بر این اساس ، امکان توسعه ی کشاورزی و کشت

محصولات آب بر نیز در استان اصفهان نیز از بین رفته است .

دبیرکل خانه ی کشاورز ایران استان کرمان را الگوی مناسبی برای استان اصفهان دانست و تصریح کرد : استانداری کرمان با تمام اقشار استان خود پیمان نامه ی کاهش مصرف

آب را امضاء نموده است که حتی مطابق با آن برخی از درختان باغات پسته کرمان که محصول قابل توجه ای نداشتند قطع شدند .

دکتر عیسی کلانتری سازماندهی مصارف آب را مهمترین اولویت در استان اصفهان دانست و اضافه کرد : مردم و مسئولین استان اصفهان ابتدا باید بر سر سهم آبه ی خود با دولت

به تفاهم برسند و پس از کنار گذاشتن حق آبه ی زیست محیطی تالاب گاوخونی (5/5 متر مکعب درثانیه به صورت دائمی ) ؛ تصمیم بگیرند که مابقی این آب را در چه زمینه ای

مصرف کنند .
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